

No Voting means No progress. We are Church calls for Voting in Prague

[> deutsch](#)

Press Release, Prague, 8 February 2023

The Synodal Process called by Pope Francis has shown how important it is to listen and dialogue with all.

But progress will only be made by taking actions on the priority issues. Therefore it is important for the Prague meeting to vote on the many issues which have been discussed. Together with the priorities from the other continental meetings there can then be meaning full Synods in October 2023 and October 2024.

We have seen how Synodality has blossomed with clerics and laity in dialogue around the world. The next steps must be implementation of reforms. Some reforms will blossom and thrive. Others will wither and be discarded. But we must take decisions and move forward, rather than keep going around in circles.

We Are Church also calls for EQUALITY at the Synod meetings with equal numbers of voices for laity and clergy.

EQUALITY for Women

EQUALITY for Laity

EQUALITY for LGBTQ+

EQUALITY for Married

EQUALITY for All

Colm Holmes

Chair, We Are Church International

E colmholmes2020@gmail.com

M +353 86 606 3636

W www.we-are-church.org

We Are Church International (WAC) founded in Rome in 1996, is a global coalition of national church reform groups. It is committed to the renewal of the Roman Catholic Church based on the Second Vatican Council (1962-1965) and the theological spirit developed from it.

Keine Abstimmung bedeutet keinen Fortschritt

Wir sind Kirche ruft zu Abstimmungen in Prag auf

Pressemitteilung, 8. Februar 2023

Der von Papst Franziskus einberufene Synodenprozess hat gezeigt, wie wichtig es ist, zuzuhören und mit allen zu sprechen.

Fortschritte können jedoch nur durch Maßnahmen in den vorrangigen Bereichen erzielt werden. Deshalb ist es wichtig, dass die Prager Synodalversammlung über die vielen diskutierten Themen abstimmt. Zusammen mit den Prioritäten der anderen kontinentalen Treffen können dann im Oktober 2023 und Oktober 2024 Vollsynoden abgehalten werden.

Wir haben gesehen, wie die Synodalität mit Klerikern und Laien im Dialog auf der ganzen Welt aufgeblüht ist. Die nächsten Schritte müssen die Umsetzung von Reformen sein. Einige Reformen werden blühen und gedeihen. Andere werden verwelken und verworfen werden. Aber wir müssen Entscheidungen treffen und

uns vorwärts bewegen, anstatt uns weiter im Kreis zu drehen.

Wir sind Kirche fordert auch GLEICHHEIT auf den Synodentagungen mit einer gleichen Anzahl von Stimmen für Laien und Geistliche.

GLEICHHEIT für Frauen

GLEICHHEIT für Laien

GLEICHHEIT für LGBTQ+

GLEICHHEIT für Verheiratete

GLEICHHEIT für alle

Colm Holmes

Chair, *We Are Church International*

E colmholmes2020@gmail.com

M +353 86 606 3636

W www.we-are-church.org

Wir sind Kirche International wurde 1996 in Rom gegründet und ist ein weltweiter Zusammenschluss von nationalen Kirchenreformgruppen. *Wir sind Kirche* setzt sich für die Erneuerung der römisch-katholischen Kirche auf der Grundlage des Zweiten Vatikanischen Konzils (1962-1965) und des daraus entwickelten theologischen Geistes ein.

Zuletzt geändert am 13.02.2023